
Tour Code: FS-4TSBH

4D3N

BANGKOK CHILL OUT HUA HIN

 

THAILAND

曼悠悠花欣松弛之旅

华欣火车站  Hua Hin Railway Station 

 华欣野生动物园欣赏精彩的动物表演，包括老虎、象、鳄鱼和眼镜蛇
 Hua Hin Safari includes watching exciting animal shows featuring tigers, elephants,
 crocodiles, and cobras

 参拜迦尼萨神像，以获得艺术相关成就之祝福
 Visit The Ganesha Shrine, renowned for blessings of artistic success and accomplishment

 前往曼谷近郊的传统市场 - 美功铁道市集，一睹火车通过菜市场的世界奇景
 Go to Maeklong Railway Market, a traditional market on the outskirts of Bangkok.
 You can see the wonder of the world as the train passes through the market

 参拜三位一体神像，失恋者的热门目的地，他们会献上红玫瑰并点燃红蜡烛，以祈求爱情
 The Trimurti Shrine, a popular destination for lovelorn visitors who offer red roses and light
 red candles in their quest for love

 曼谷夜市必去：拥有超过1,500家店铺和40个餐饮品牌的曼谷河滨夜市 ASIATIQUE
 浪漫摩天轮非常适合拍照留念

 Asiatique The Riverfront is a must-visit night market in Bangkok, featuring a romantic
 Ferris wheel that attracts many tourists to take memorable photos. The market is home
 to over 1,500 stores and 40 dining brands

 华欣火车站是泰国历史悠久的火车站之一，因其独特的建筑风格和历史意义，成为了受游
 客欢迎的打卡和游览地点
 Hua Hin Railway Station is one of Thailand's historic train stations. Due to its unique
 architectural style and historical significance, it has become a popular spot for tourists to
 visit and take photos

 花欣目前最新的大型购物中心 - 华欣蓝港购物中心：它采用了海洋风格的设计，并汇集了
 各种高端品牌零售店、美食超市、电影院和百货商店
 The newest large shopping mall in Hua Hin: Bluport Mall Hua Hin adopts a marine style
 design and brings together a variety of high-end branded retail stores, gourmet
 supermarkets, cinemas and departmental stores

 安帕瓦水上市场与我们通常知道的水上市场不同，这里更像一个渔村，氛围朴实，充满了
 泰国当地人的生活气息。市场内有许多地道的泰国美食小吃和传统商店
 The Amphawa Floating Market is different from the typical floating markets we know. It is
 in a fishing village ambiance, with a simple and authentic atmosphere that reflects the local
 Thai lifestyle. The market offers many authentic Thai street foods and traditional shops

 全世界最大市集：洽图洽周末市集CHATUCHAK WEEKEND MARKET。这里的东西
 种类多到你无法想像，可以尽情购物和享受聆听现场音乐和娱乐节目
 The world's largest market: Chatuchak Weekend Market. There is more variety here than
 you can imagine, so you can shop till you drop and enjoy live music and entertainment

 四面佛，备受尊敬的繁荣和精神引导的象征
 Four-Faced Buddha, a revered symbol of prosperity and spiritual guidance

行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

酒店 HOTEL (全程 3)
曼哈顿酒店或同級 x 1 晚（曼谷）
康哈德华欣酒店或同級 x 1 晚（华欣）
贝斯特韦斯特乍都乍酒店 或同級 x 1 晚（曼谷）
Manhattan Sukhumvit or similar x 1 N (Bangkok)

Kiang Haad Beach Hua Hin or similar x 1 N (Hua Hin)

Best Western Chatuchak or similar x 1 N (Bangkok) 



TRAVEL AGENT:

 导游讲解以英语为主

 Tour commentary in English

 此旅游配套仅适用于马来西亚国民

 This tour package is applicable for Malaysians only

 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。 

     Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.

 由于酒店不提供三人间，所以若三人同行，则需额外补单房差 

 Triple room sharing is not available.
 Groups with odd-number members will be subject to single supplement surcharge

R E M A R K S

By booking this tour package, you acknowledge and accept that it is designed to be an affordable tour. We reserve the rights of flexibility of travel itineraries due to unforeseen circumstances. 
You are deemed to follow the final itinerary and agree to comply with any changes or adjustments made during the course of the tour.

迦尼萨神像  Ganesha Shrine
美功铁道市集 
Maeklong Railway Market 

华欣野生动物园 
Hua Hin Safari Adventure Park

安帕瓦水上市场 
Amphawa Floating Market

吉隆坡     曼谷

膳食：机上用餐

抵达曼谷机场

曼谷中央世界购物中心

参拜迦尼萨神像，以获得艺术相关成就之祝福

参拜三位一体神像，失恋者可祈求爱情祝福

参拜四面佛，备受尊敬的繁荣和精神引导的象征

曼谷河滨夜市

第一天

曼谷     吉隆坡

膳食：早餐 / 机上用餐

洽图洽周末市集

前往机场，返回吉隆坡

第四天

曼谷 - 华欣

膳食：早餐

美功铁道市集

华欣野生动物园

华欣夜市

第二天

华欣 - 曼谷

膳食：早餐

华欣火车站

华欣蓝港购物中心

安帕瓦水上市场

第三天

KUALA LUMPUR        BANGKOK

MEALS：MOB
Arrive In Bangkok Airport 
 Central World Bangkok
 Visit The Ganesha Shrine, blessings of artistic success and 
 accomplishment 
 Visit The Trimurti Shrine, blessing for lovelorn visitors 
 Visit Four-Faced Buddha a revered symbol of prosperity
 Asiatique The Riverfront

DAY 1

BANGKOK       KUALA LUMPUR

MEALS：Breakfast / MOB
 Chatuchak weekend market 
 Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur

DAY 4

BANGKOK – HUA HIN

MEALS：Breakfast
 Maeklong Railway Market
 Hua Hin Safari Adventure Park 
 Hua Hin night market

DAY 2

HUA HIN – BANGKOK

MEALS：Breakfast
 Hua Hin Railway Station
 Bluport Hua Hin Mall
 Amphawa floating market 

DAY 3

旅游行程表 TOUR ITINERARY

曼谷彩虹云霄酒店自助餐 (76层和78层) [泰币 1200 /人] （最少10人）

夜遊湄南河 + 豪華自助晚餐  [泰币 1500 /人] （最少10人）

泰式古法按摩  [泰币 1100 /人] 

芳香水疗（1.5小时）[泰币 1600 /人] 

华欣野生动物园： 越野吉普車喂长颈鹿和拍照 [泰币 1200 /人] 

 Buffet Dinner at Baiyoke Sky (76 and 78th floor)  [THB 1200 / pax] (Min 10 pax)

 Chaophraya cruise at Asiatique The Riverfront  [THB 1500 / pax] (Min 10 pax) 

 Thai Traditional Massage (2hrs)  [THB 1100 / pax] 

 Aromatic Spa (1.5hrs)  [THB 1600 / pax]

 Hua Hin Safari:  Jeep ride to feed giraffes and take photos  [THB 1200 / pax] 

自费项目 OPTIONAL TOUR


